



REACH 191 SVHCs Compliance Declaration

REACH Regulation (EC)No 1907 / 2006 of the European Parliament and the European Council concerning the Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemical substances entered into force on 1 June 2007.

歐洲議會及理事會關於在 2007 年 6 月 1 日對於化學品註冊，評估，授權，限制的 (EC) 1907/2006 號 法規.

The European Chemicals Agency (ECHA) announced on 20th Jun 2016 that all 5 substances previously proposed as Substances of Very High Concern (SVHC) have been added to the Candidate List. The Candidate List now contains 169 SVHCs. Please refer to web address at <http://echa.europa.eu> for Detailed SVHCs information.

歐盟化學總署於 2018 年 06 月 27 日正式公告將新的 10 項高度關注物質納入歐盟化學總署公告的高度關注物質清單，截止目前共有 191 項 SVHC 物質。詳細高關注度物質清單參見網址: <http://echa.europa.eu>

Our company is responsible for ensuring full compliance with REACH Regulation Requirement.

None SVHC contained, Don't need to fill in below table

本公司有責任完全滿足 REACH 法規要求。所有產品均不含有 SVHC

Company name : HARMONY ELECTRONICS CORP.

Address : No.39, Huadong Rd., Daliao Dist., Dafa Industrial Park.,

Kaohsiung City 831, Taiwan (R.O.C.)

Telephone No : 886-7-7871555

Person In Charge : Zoe Lee  **Section Manager**

Date : 2018/07/02

Company stamp:

